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KS/2020/10
§ 144
Kommunstyrelsens månadsrapport
Sammanfattning av ärendet  
HR-avdelningen tar bland annat upp statistik över kommunens sjukfrånvaro i juni och juli och 
berättar om friskvårdskonceptet som drar igång nu i höst.

Räddningstjänsten redogör bland annat försommarens utryckningar samt om en normal 
olycksstatistik trots mycket trängsel i kommunen under sommarmånaderna.

Samhällsbyggnadsförvaltningen berättar om sommarens tekniska lösningar, om undersökning 
av medarbetarengagemang och trivsel och om uppdateringen av stadsmiljöprogrammet.
 
Beslutsunderlag 
Kommunledningskontoret, månadsrapport september 2020.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandes förslag
 
att lägga informationen till handlingarna.
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KS/2020/57
§ 145
Förslag till budget 2021 och plan 2022-2023
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsens budgetutskott beslutade den 3 april 2020, § 40 om förslag till 
planeringsförutsättningar och ramar för budget 2021 och plan 2022-2023. Nämnderna har 
därefter lämnat förslag till budget 2021 samt plan 2022-2023. Nämndernas budgetförslag 
bygger på beslutad vision och kommungemensamma strategier. I uppdraget har också ingått 
att uppdatera inriktningen för investeringar under kommande tioårsperiod.

Planeringsförutsättningarna har kraftigt förändrats med anledning av rådande coronapandemi. 
De stödpaket som regeringen har beslutat om lindrar de ekonomiska effekterna av pandemin, 
men inte fullt ut. De välfärdsmiljarder som regeringen, redan innan pandemin, beslutat om för 
planeringsperioden 2021-2023 bedöms behövas för att kompensera för skatteintäktsbortfall 
som följer av pandemin. Samtidigt utvecklas demografin i Höganäs i snabb takt och 
verksamheterna ska hantera utökade behov. Investeringsbehoven är fortsatt stora. Till 
budgetförslaget följer en omarbetad investeringsplan för kommande tioårsperiod. Planen har 
prioriterats om med hänsyn till rådande finansiella förutsättningar. Det innebär att 
investeringar är senarelagda under denna tio-årsperiod och investeringarna under kommande 
planperiod bedöms klara den finansiella målsättningen om självfinansiering. Beredskap för 
upplåning för enskilda större investeringar är dock nödvändig om planerade försäljningar sker 
enligt plan.

Enligt kommunallagen ska kommunfullmäktige besluta om riktlinjer för god ekonomisk 
hushållning och finansiella mål för god ekonomisk hushållning ska anges. Kommunallagen 
anger också att budgeten ska upprättas så att intäkterna överstiger kostnaderna. De finansiella 
målen är:
- Kommunen ska redovisa ett positivt resultat, inklusive finansnetto, del av outnyttjade 
reserver men exklusive exploatering, som uppnår minst 0,8 % av kommunens skatteintäkter 
och generella statsbidrag för 2021 och 1,6 % för 2022 samt 2,3 % för 2023.
- Självfinansiering av investeringar inom skattefinansierad verksamhet. Undantag kan göras för 
större investeringsprojekt.
De ekonomiska förutsättningarna innebär att en god ekonomisk hushållning över tid kan 
upprätthållas.

Koncernens bolag ska bidra till god ekonomisk hushållning genom att sammantaget uppfylla 
mål utifrån kommunfullmäktiges vision och strategier samt ägardirektivens krav på 
ekonomiska mål.

I nämndernas förslag till budget har ytterligare medel begärts. Utbildningsnämnden har begärt 
medel för ökat antal elever inom gymnasiet för 2021 med 6 mnkr, samt att få behålla 
budgetramen för förskolan Norra Hage för hyra, städ och påverkan på fristående verksamhet 
om 1,3 mnkr, att behålla budgetram vid en lokaloptimering som genomförs under 
planperioden, att föreslå kommunfullmäktige att de intentioner som beskrivs i kommunens 
handlingsprogram och som har ekonomiska effekter och därmed inte kan inrymmas i den 
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föreslagna ramen inte ska genomföras under 2021 utan att en ny bedömning görs senare under 
planperioden. Kommunstyrelsen har för samhällsbyggnadsförvaltningen begärt att utöka 
budgetramen med 1,0 mnkr från 2021 för uppförande och drift av konstisbana. 
Kommunstyrelsen har också för teknik- och fastighetsförvaltningen begärt 0,7 mnkr 2021 för 
utökade driftskostnader för offentliga toaletter. För kultur- och fritidsförvaltningen har 
begärts utökad ram med 0,2 mnkr för projektledning för hälsofrämjande insatser. 
Överförmyndarnämnden begär 0,2 mnkr för revidering av arvoden till gode män.

Övriga nämnder har inte begärt ytterligare resurser. Socialnämnden har uppfattat det 
finansiella läget och har inte begärt utökad budgetram för 2021 för behov och volymökningar 
inom äldreomsorgen, individ- och familjeomsorgen, LSS och hälso- och sjukvården. 
Socialnämnden aviserar därmed ytterligare effektiviseringar motsvarande 9,5 mnkr för att klara 
av uppdraget inom tilldelad planeringsram.

Det ekonomiska läget, för i synnerhet 2021 och i allmänhet för 2022-2023, är starkt påverkat 
av det rådande läget med Corona-pandemin. Med den demografiska utveckling och utökade 
behov är det nödvändigt att samtliga verksamheter intensifierar effektiviseringsarbetet. 
Kommunens bolag Höganäs Energi AB samt AB Höganäshem föreslås bidra med utökad 
utdelning till koncernägaren tillfälligt för 2021 för att delvis möta utökade behov inom 
socialnämndens, utbildningsnämndens samt samhällsbyggnadsförvaltningens verksamheter.
 
Beslutsunderlag 
CESAM, protokoll den 1 september 2020, § 1,
Kommunstyrelsens arbetsutskott, beslut den 16 juni 2020, § 79,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 11 juni 2020,
Kommunledningskontoret, utkast till budgetdokument 2021 och plan 2022-2023 inklusive 
investeringsplan 2021-2030,
Kommunledningskontoret, bilaga – kort beskrivning av respektive investeringsprojekt, 
kompletteras,
Kommunledningskontoret, investeringsplan 2021-2030 lånefinansierat alternativ,
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 3 april 2020, § 40 Planeringsramar för budget 2021 
och plan 2022-2023,
Kommunstyrelsens beslut den 2 juni 2020, § 111 Godkännande av KS förvaltningars budget,
Bygg- och miljönämnden beslut den 7 maj 2020, § 93,
Utbildningsnämndens beslut den 2 juni 2020, § 41,
Socialnämndens beslut den 3 juni 2020, § 88 samt delegationsbeslut den 5 juni 2020,
Överförmyndarnämndens beslut den 27 maj 2020, § 9,
Kultur- och fritidsförvaltningen, förslag på taxor för kultur- och fritidsförvaltningens 
verksamheter.
 
Förslag till beslut 
Ordförande Peter Schölander (M) föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
besluta att  ekonomiavdelningen inarbetar prisuppräkning med 1 % inflation istället för 1,6 % 
som ligger i KSAU’s förslag till budget samt att utbildningsnämnden får behålla budgetramen 
för Norra Hages förskola för hyra, städ och påverkan på fristående verksamhet på 1 337 tkr 
för att finansiera den demografiska utökningen inom utbildningsnämndens ansvarsområde.
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Ordförande Peter Schölander (M) föreslår även kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
besluta att stryka förslaget "att besluta att tillföra kultur- och fritidsförvaltningen ram för 
ökade lokalkostnader från och med 2021 för en ny gymnastikhall, motsvarande 2,6 mnkr per 
år, att ge kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om ramjustering när anläggningen är 
färdigställd. Beloppet ovan avser helårsvärde och anpassas till driftstart. Finansiering föreslås 
ur hyresfonden."
 
Ulf Molin (C) och Fredrik Eljin (KD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag samt sina egna under 
proposition och finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att för budgetåret 2021 fastställa skattesatsen till 19,73 kronor per skattekrona,

att godkänna förslaget till strategier, verksamhetsplan, mål samt investeringar för budget 2021 
och plan för 2022-2023,

att godkänna förslag till inriktning för investeringar för perioden 2024-2030,

att anta föreslagna förändringar av taxor inom kommunstyrelsens kultur- och 
fritidsförvaltnings verksamhetsområden,

att godkänna förslag till att öka VA-taxan med 2 % på både fast och rörlig avgift för 2021 
under förutsättning att 0,7 mnkr av överskottet från VA-kollektivet frigörs,

att uppdra till Höganäs Energi AB att årligen till kommunen ge en utdelning med 7 mnkr samt 
tillfälligt för 2021 ge ytterligare en utdelning med 7 mnkr,

att uppdra till AB Höganäshem årligen till kommunen ge en värdeöverföring med 2 mnkr 
samt tillfälligt för 2021 ge ytterligare en utdelning med 2 mnkr,

att besluta att tillföra utbildningsnämndens ram för ökade lokalkostnader från och med 2021 
för färdigställande av nya Vikenskolan, etapp 2, motsvarande 4,2 mnkr per år, att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om ramjustering när anläggningen är färdigställd. 
Beloppet ovan avser helårsvärde och anpassas till driftstart. Finansiering föreslås ur 
hyresfonden,

att besluta att tillföra samhällsbyggnadsförvaltningen ram för ökade kapitalkostnader från och 
med 2021 för förnyelse av Storgatan etapp 2, motsvarande 0,7 mnkr per år, att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om ramjustering när anläggningen är färdigställd. 
Beloppet ovan avser helårsvärde och anpassas till driftstart. Finansiering föreslås ur 
hyresfonden,
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att från 2021 utöka nämnderna ramar med 12,0 mnkr tkr. Socialnämndens ram utökas med 
6,0 mnkr för satsningar och volymökningar inom socialnämndens uppdrag, 
utbildningsnämndens ram utökas med 5,0 mnkr för att möta volymökningar och 
samhällsbyggnadsförvaltning ram utökas med 1,0 mnkr för finansiering av konstisbana,

att kommunstyrelsen under år 2021 har rätt att nyupplåna 65 mnkr,
 
att ekonomiavdelningen inarbetar prisuppräkning med 1 % inflation istället för 1,6 % som 
ligger i KS AU’s förslag till budget,
 
att utbildningsnämnden får behålla budgetramen för Norra Hages förskola för hyra, städ och 
påverkan på fristående verksamhet på 1 337 tkr för att finansiera den demografiska 
utökningen inom utbildningsnämndens ansvarsområde,

att uppdra åt ekonomiavdelningen vid kommunstyrelsens kommunledningskontor att 
verkställa tekniska ramjusteringar som följer av tidigare beslut fattade av kommunfullmäktige.

Deltar ej i beslut 
Johan Ingvarsson (MP), Louise Stjernquist (L), Gudrun Zettergren (SD), Lennart Nilsson 
(S) och Kerstin Björkäng Wirehed (S) deltar inte i beslutet.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/116
§ 146
Remissutskick av reviderat miljöprogram 2015-2025
Sammanfattning av ärendet  
Miljöprogrammet gäller från 2015-2025 och en revidering av programmet ska göras under 
2020. Ett förslag på reviderat miljöprogram är framtaget och förslås nu skickas ut på 
internremiss till bolag och nämnder. Remissvar behöver inkomma senast 21 oktober, men om 
möjligt gärna tidigare.

Revideringen omfattar att justera målsättningarna så de är relevanta, koppla miljöprogrammet 
till Agenda 2030 och de globala målen samt ta fram och integrera en energiplan i 
miljöprogrammet.

En kommun som upprättar eller ändrar en plan eller ett program som krävs i lag eller annan 
författning ska göra en strategisk miljöbedömning om genomförandet av planen, programmet 
eller ändringen kan antas medföra en betydande miljöpåverkan (6 kap. 3 § miljöbalken).
Energiplanen för Höganäs kommun bedöms inte kunna ge upphov till betydande 
miljöpåverkan (6 kap. 5 § miljöbalken samt 2-4 §§ miljöbedömningsförordningen) och ett 
beslut som klargör detta behöver fattas enligt 6 kap. 7 § miljöbalken. Miljöbedömningen 
återfinns i energiplanen.
 
Beslutsunderlag 
Miljöutskottet, beslut den 26 augusti 2020, § 11,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 11 augusti 2020,
Kommunledningskontoret, sammanfattning revideringar av miljöprogram, den 14 augusti 
2020,
Kommunledningskontoret, reviderat miljöprogram 2015-2025, den 14 augusti 2020,
Kommunledningskontoret, åtgärdsplan till miljöprogrammet 2021-2023, den 14 augusti 2020,
Kommunledningskontoret, energiplan för Höganäs kommun 2021, den 14 augusti 2020.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer miljöutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att energiplanen inte bedöms ge upphov till en betydande miljöpåverkan enligt 6 kap. 5 § 
miljöbalken samt 2-4 §§ miljöbedömningsförordningen,

att skicka ut reviderat miljöprogram inklusive förslag till energiplan och åtgärdsplan till 
miljöprogrammet för 2021-2023 till samtliga nämnder och bolag i Höganäs kommun.
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Beslutet ska skickas till 
Samtliga nämnder
Samtliga bolag
Kommunledningskontoret (kommunikationsavdelningen)
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KS/2015/723
§ 147
Redovisning av matsvinn och kundnöjdhet inom kostenheten
Sammanfattning av ärendet  
Kostenheten fick i uppdrag att under 2018 genomföra en undersökning för att redovisa 
kundnöjdhet och matsvinn inom kostenheten. Syftet var att minska matsvinnet. På grund av 
omorganisationer genomfördes en enkät först under hösten 2019. Arbetet med att minska 
matsvinnet har pågått kontinuerligt sedan 2016. I bifogad undersökning redovisas de åtgärder 
som vidtagits samt svaren från enkäten.
 
Beslutsunderlag
Miljöutskottet, beslut den 26 augusti 2020, § 10,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 28 maj 2020,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, undersökning gällande matsvinn samt kundnöjdhet inom 
kostenheten.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer miljöutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna bifogad undersökning.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
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KS/2017/650
§ 148
Utveckling av Höganäs hamn
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs hamn ligger mitt i Höganäs, i omedelbar anslutning till stadskärnan. Trots det 
attraktiva läget och platsens unika värden utnyttjas inte området fullt ut idag. Under större 
delen av året upplevs hamnen som isolerad, endast under sommarmånaderna flyter 
centrumlivet ut till hamnområdet.
Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2019, § 11, att som framtidsscenario för det 
fortsatta arbetet med utvecklingen av Höganäs hamnområde fastställa förslag tre – Utveckla 
hamnen och bygg småskaligt - och i harmoni med övrig bebyggelse i hamnområdet. 
Kommunfullmäktige beslutade vidare att uppdra åt kommunstyrelsen att utreda vad som är 
möjliga funktioner, verksamheter och byggnader som kan inrymmas inom den fastställda 
skalan.

Under våren 2020 har projektgruppen arbetat med ärendet och skulle ha redovisats för 
kommunstyrelsen våren 2020, men projektet pausades under den pågående pandemin. Nu 
återupptar projektgruppen arbetet.
För att komma vidare med arbetet behöver investeringsprospektet godkännas samt att arbetet 
med att undersöka intresset hos investerare behöver fortsätta.
 
Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens planutskott, beslut den 25 augusti 2020, § 40,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 17 augusti 2020,
Höganäs kommun, investeringsprospekt den 12 augusti 2020,
Kommunledningskontoret, planeringsunderlag, den 18 augusti 2020.
 
Förslag till beslut 
Ulf Molin (C) yrkar bifall till planutskottets förslag till beslut.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna investeringsprospekt,

att uppdra kommunledningsledningskontoret att undersöka intresset hos olika investerare för 
en etablering eller utveckling av ett mindre hotell i hamnområdet i Höganäs enligt 
kommunledningskontorets förslag.

Beslutet ska skickas till 
Kommunledningskontoret
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KS/2019/198
§ 149
Antagande av detaljplan för del av Höganäs 37:39 m.fl., delplan 
3, Kv Hösten
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsens planutskott beslutade den 14 juni 2016, § 28, att godkänna förslag till 
detaljplan för Höganäs 37:39 med flera inför samråd.

Samråd genomfördes mellan den 4 juli och den 11 augusti 2016.
Granskning genomfördes mellan den 25 maj och 15 juni 2020.

Detaljplanens övergripande syfte är att pröva lämpligheten för utbyggnad av staden i form av 
en ny stadsdel i sydöstra Höganäs. Sammantaget bedöms den nya stadsdelen kunna innehålla 
cirka 700 bostäder.

Inför granskning har detaljplanen Höganäs 37:39 med flera delats upp i ett antal delplaner. 
Avsikten är att delplanerna ska genomgå separata granskningsprocesser med viss 
tidsförskjutning för att sedan slutligen antas som enskilda detaljplaner.

Aktuell delplan (del av Höganäs 37:39, delplan 3: kv Hösten) berör förlängningen av 
Lexikonvägen
österut, en pumpstation samt ett kvarter nordväst om Lexikonvägen som avses planläggas för 
bostadsändamål.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 36,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, plankarta 1:1 000, den 13 augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, planbeskrivning, den 13 augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, illustrationskarta, den 13 augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, granskningsutlåtande, den 13 augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, samrådsredogörelse den 4 mars 2020, reviderad den 16 juni 
2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, fastighetsförteckning den 14 februari 2020, reviderad den 5 
augusti 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, kvalitetsprogram för Tornlyckan, reviderad den 1 november 
2018.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta
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att godkänna reviderad samrådsredogörelse för delplan 3, daterad den 4 mars 2020, rev. den 
16 juni 2020,

att godkänna upprättat granskningsutlåtande för delplan 3, daterat den 13 augusti 2020,

att anta detaljplan för del av Höganäs 37:39 m.fl., delplan 3, Kv Hösten, Höganäs kommun, 
upprättad den 13 augusti 2020.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/441
§ 150
Fastighetsreglering berörande Fjälastorp 6:3 och 9:2 med Jörgen 
Book, vid st Arild golfklubb
Sammanfattning av ärendet  
Jörgen Book, 19500614-3977, kontaktade för flera år sedan exploateringsavdelningen och 
frågade om Höganäs kommun, 212000-1165, var villig att reglera en mindre bit mark till hans 
fastighet. Hans avsikt var att utöka sin tomtmark en aning. Svaret han fick då var att det redan 
finns en detaljplan för bland andra, hans fastighet och att den inte tillåter en sådan 
fastighetsreglering. Ett nyttjanderättsavtal skrevs istället. Nu när Höganäs kommun, 212000-
1165, uppdaterar detaljplanen har Jörgen Book, 19500614-3977, återigen hört av sig och på 
nytt ställt samma fråga. Exploateringsavdelningen tillsammans plan- och bygglovsavdelningen, 
samhällsbyggnadsförvaltningen ser inte att några hinder till en sådan ändring i detaljplanen. Ett 
avtal avseende fastighetsreglering har upprättats mellan Höganäs kommun, 212000-1165, och 
Jörgen Book, 19500614-3977, samt Agneta Book, 1951029-3966. Cirka 470 kvadratmeter skall 
fastighetsregleras från Höganäs kommuns, 212000-1165, fastighet Fjälastorp 6:3 till Jörgen, 
19500614-3977, och Agneta Books, 19501029-3966, fastighet Fjälastorp 9:2. Tillträdarna ska 
till avträdaren utge en ersättning om 90 kronor per kvadratmeter samt stå för 
förrättningskostnaderna.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 39,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 6 augusti 2020,
Avtalsförslag mellan Höganäs kommun, 212000-1165, och Jörgen Book, 19500614-3977, samt 
Agneta Book, 1951029-3966.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna avtalsförslag mellan Höganäs kommun, 212000-1165, och Jörgen Book, 
19500614-3977, samt Agneta Book, 1951029-3966,

att bemyndiga kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att skriva under avtalet.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2019/782
§ 151
Beslut om ökat utbud rörande avfallstaxan 2020
Sammanfattning av ärendet  
Enligt beslut i kommunfullmäktige i Höganäs kommun den 31 mars 2016, § 38, har 
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB) sedan den 1 januari 2020 tagit över ansvaret 
för att driva avfallshanteringen inom kommunen.

Sedan NSR tog över vid årsskiftet har det inkommit önskemål från invånarna/abonnenterna 
om att komplettera med några tjänster för att ytterligare förbättra avfallshanteringen.

NSR vill med detta förslag höja servicenivån efter abonnenternas önskemål.

Förändringarna kommer att kommuniceras till abonnenterna genom olika 
informationsåtgärder.

Förslaget är att de nya tjänsterna börja gälla snarast efter att kommunfullmäktiges beslut 
vunnit laga kraft, dock senast den 1 oktober 2020.
 
Beslutsunderlag
Beslut, arbetsutskottet den 25 augusti 2020, § 93,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 2 juli 2020,
Nordvästra Skånes Renhållnings AB (NSR AB), förslag till förbättrad avfallstaxa.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att godkänna NSR:s förslag till utökat utbud i renhållningstaxan från och med 1 oktober 2020.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/414
§ 152
Kvalitetspolicy rörande hantering av avloppsslam
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns avloppsreningsverk har sedan 2010 varit certifierade i enlighet med 
certifieringssystemet REVAQ med avseende på kvalitén på avloppsslam.
I samband med den första certifieringen togs en kvalitetspolicy fram för att klargöra 
kommunens inställning till slamhanteringen. Det har nu gått tio år sedan kvalitetspolicyn 
fastställdes. Kvalitetspolicyn har uppdaterats och behöver återigen fastställas.

Syftet med certifieringssystemet REVAQ är att säkra att växtnäring från avloppsfraktioner 
produceras på ett ansvarsfullt sätt och att kvaliteten uppfyller fastställda krav. Syftet är även att 
erbjuda alla aktörer transparent information om hur slammet produceras och att det sker 
fortlöpande förbättring av kvaliteten på avloppsvattnet som kommer till avloppsreningsverket 
och därmed på växtnäringen från slammet.

Enligt reglerna för certifieringssystemet REVAQ skall det finnas en kvalitetspolicy som 
beskriver ambitionerna med avseende på slamkvaliteten. Policyn ska innehålla ett åtagande om 
ständiga förbättringar. I certifieringsreglerna står det att policyn ska fastställas av respektive 
nämnd eller styrelse, i vårt fall blir det kommunstyrelsen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 94,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 2 juli 2020,
Kvalitetspolicy avloppsslam, den 2 juli 2020.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att fastställa bifogad kvalitetspolicy.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
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KS/2017/685
§ 153
Svar på motion angående samordnare för bidragsansökningar
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 26 oktober 2017, § 125, att remittera motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017, till kommunstyrelsen 
för beredning.
Kommunstyrelsens beslutade den 9 januari 2018, § 16 att uppdra åt kommunledningskontoret 
att utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 31 
maj 2019.

Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L) har den 13 december 
2017 lämnat in en motion ”Samordnare för bidragsansökningar”. Motionärerna yrkade på 
följande:
- att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppgift att ta fram ett förslag för finansiering, 
former och villkor för en sådan samordnare
- att en samordnare med huvudsyfte att söka upp och ansöka om bidrag inrättas under 
kommunledningskontoret, samt
- att samordnaren ska kunna användas av alla förvaltningar i kommunen

Kommunledningskontoret genomförde en analys och uppföljning under 2019 över 
handläggningen av de riktade statsbidragen. Vi konstaterade att antalet statsbidrag som är 
relevanta för Höganäs är många och att projektmedel för hel- eller delfinansiering finns att 
söka hos en rad av myndigheter. Analysen visade att respektive förvaltning har god överblick 
och kontroll över möjligheterna med de riktade statsbidragen. Analysen visade också att det i 
vissa verksamheter innebär en omfattande administrativ insats. Den uppföljning och analys vi 
gjorde under 2019 visar också att det är angeläget att verksamheterna fortsatt decentralt har 
kontroll över bidragsmöjligheterna som är knutna till de verksamheter som utförs. Därför 
föreslås inte en central tjänst för detta i nuläget. Många statsbidrag kan dock vara svåra att 
identifiera och har dessutom korta ansökningsperioder. Ett IT-stöd för identifiering av möjliga 
statsbidrag bedöms underlätta hanteringen och kortar ner ledtiderna för bevakning och 
hantering av statsbidragsansökningar. Ett IT-stöd, ”Statsbidragsportalen” kommer att testas 
under ett år, med start under hösten 2020. Statsbidragsportalen identifierar drygt 600 olika 
finansieringsmöjligheter och uppdateras varje vecka. Efter teståret planeras en utvärdering och 
bedömning om organisationen behöver stärkas med en central resurs för samordning av 
bidragsansökningar.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 97,
Kommunledningskontoret, yttrande den 13 augusti 2020.
Louise Stjernquist (L), Ros-Mari Paulsson (L) och Lennart Johansson (L): Motion angående 
samordnare för bidragsansökningar, inkommen den 13 december 2017.
 
Förslag till beslut 
Louise Stjernquist (L) yrkar att motionen ska bifallas.
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Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag mot Louise Stjernquist (L) 
bifallsyrkande under proposition och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets 
förslag.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen.

Reservationer 
Louise Stjernquist (L) reserverar sig mot att avslå motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/966
§ 154
Svar på motionen angående inrättande av vård- och 
omsorgsprogram
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs, inkommen den 15 november 2019, till 
kommunstyrelsen för beredning.
Kommunstyrelsens beslutade den 14 januari 2020, § 15 att uppdra åt utbildningsnämnden att 
utarbeta yttrande över inkommen motion för svar till kommunfullmäktige senast den 24 
september 2020.

Motionärerna Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S) yrkar i sin motion angående 
inrättande av ett vård- och omsorgsprogram i Höganäs

- att det startas ett vård- och omsorgsprogram på Kullagymnasiet
- att det ska finnas två spår inom programmet, ett högskoleförberedande med
internationell inriktning och ett yrkesförberedande
- att samverkansmöjligheter med Kunskapsforum ses över

Utbildningsnämnden menar att även om vård- och omsorgssektor är i stort behov av personal 
är det väldigt få elever som söker sig till vård- och omsorgsprogrammet både nationellt men 
även lokalt. Baserat på söksiffrorna de senaste åren föreslår utbildningsförvaltningen att 
utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen.
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 96,
Utbildningsnämnden, yttrande den 2 juni 2020,
Utbildningsnämnden, beslut den 2 juni 2020,
Carola Persson (S) och Roger Nilsson (S): Motion angående inrättande av ett vård- och 
omsorgsprogram, den 14 november 2019.
 
Förslag till beslut 
Lennart Nilsson (S) yrkar att motionen ska bifallas.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag mot Lennart Nilssons (S) 
bifallsyrkande under proposition och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets 
förslag.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen.
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Reservationer
Lennart Nilsson (S) och Kerstin Björkäng Wirehed (S) reserverar sig mot att avslå motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/406
§ 155
Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften från och med 
2021 samt fastställande av ramen för medlemsavgiftens storlek 
2021 - 2023 avseende Skånes Kommuner
Sammanfattning av ärendet  
I dag består finansieringen från de skånska kommunerna av Kommunförbundet Skånes
verksamhet dels av en medlemsavgift och dels av finansiering via en rad samverkansavtal och 
överenskommelser mellan kommunerna och förbundet.

Nuvarande fördelning av den årliga medlemsavgiften sker utifrån kommunernas samlade 
skatteintäkter och generella statsbidrag. Kommunförbundet Skåne gör bedömningen att 
nuvarande fördelning inte är transparant utifrån de verksamheter som Kommunförbundet 
Skåne bedriver. Dessutom har förändringarna mellan åren av avgiftens storlek ibland varierat 
kraftigt och försvårat både för förbundet och kommunerna att planera inför kommande 
budgetår. Därför föreslås Kommunförbundet Skåne en ny beräkningsmodell som i stället 
utgår från en årlig ram som fördelas på medlemskommunerna utifrån antalet invånare per 
kommun, baserat på invånarantalet enligt SCB den 1 januari året innan budgetåret. 
Förändringen föreslås införas från och med budgetåret 2021. Utöver medlemsavgiften har 
olika samverkansavtal och överenskommelser träffats mellan kommunerna och 
Kommunförbundet Skåne vilka finansieras genom separata faktureringar.

För att uppnå en enklare översikt över vad kommunerna betalar till förbundet och för att 
tydligare kunna planera verksamheten utifrån ett helhetsperspektiv föreslår förbundet att 
ovannämnda intäktsformer slås samman med medlemsavgiften till en totalram: Medlemsavgift 
till Skånes Kommuner, som fördelas till kommunerna utifrån antalet invånare.

Följande ingår inte i den nya totalramen ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” och kommer 
således att faktureras separat beroende på Höganäs kommuns deltagande:
• Avgiften till Business Region Skåne, BRS. Fram till och med 2022 kommer kommunerna att 
faktureras separat för avgiften till BRS. Därefter kommer de kommuner som vill fortsätta ta 
del av bolagets service att kunna sluta separat avtal med bolaget.
• Upphandlingar som Skånes Kommuner utför åt kommunerna. Dessa finansieras via kick-
back och belastar inte medlemsavgiften.
• Kostnader för den verksamhet som benämns Räddsam Skåne. Fram till och med 2020 har 
Kommunförbundet Skåne fakturerat kommunerna för Räddsam Skåne. Från och med 2021 
kommer denna verksamhet inte att finnas kvar inom förbundet.
• Kostnader för de kommuner som ingår i vård- och omsorgscollege. Dessa debiteras separat 
för de kommuner som deltar i verksamheten.
• Tjänster kopplat till e-hälsoförvaltning som förvaltas av Region Skåne respektive Inera. 
Dessa debiteras kommunerna separat utifrån underlag från Region Skåne och Inera.
• Verksamheten som bedrivs inom Teknikcollege som under hösten 2020 kommer att övergå 
till Region Skåne.
• Kostnader för deltagande i kurs- och utbildningsverksamhet. Deltagande betalas separat. 
Dock ingår medverkan i förbundets nätverksmöten så länge dessa kan hållas i förbundets 
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lokaler.

De olika samverkansavtal och överenskommelser som ingår i totalramen, Medlemsavgift till 
Skånes Kommuner, från och med 2021 framgår av bilaga 1. Samverkansavtalen och 
överenskommelserna kommer successivt att sägas upp och skrivas om för att anpassas till de 
nya uppdrag som Skånes Kommuner nu går in i. Uppdragen i avtalen kommer dock att 
kvarstå så länge detta är beslutade verksamhet i förbundets verksamhetsplan.

Den totala avgiften som medlemmarna betalar för finansiering av Skånes Kommuner 
(inklusive tidigare samverkansavtal och överenskommelser enligt bilaga 1) reduceras 2021 med 
drygt 22 % och 2022 med ytterligare 7,5 %.

Se bilaga 2. En stor del av den minskade avgiften för kommunerna för 2021 bygger på att 
upphandlingskostnaderna finansieras genom så kallad kick-back från leverantörerna. En annan 
del av reduceringen förklaras med att verksamheten Räddsam Skåne inte kommer att finnas 
kvar inom förbundet från och med 2021.

Konsekvensen av reduceringarna ovan innebär en förändring av medlemsavgiften per 
invånare enligt följande:
2020: 43 kronor per invånare
2021: 33 kronor per invånare
2022: 31 kronor per invånare

Förbundsmötet 2020-10-02 föreslås fastställa totalramen, Medlemsavgift till Skånes 
Kommuner, för perioden till och med budgetår 2023. Ramen för medlemsavgiften för 2021 
och 2022 framgår av bilaga 2. För 2023 beslutar styrelsen om indexuppräkning av totalramen, 
med SKR:s prisindex som grund. Det är den totala ramen i tkr som indexeras årligen och inte 
avgiften per invånare.

I nuvarande stadgar daterade 2011-05-13 står följande:
”Förbundsmötet äger besluta om annan grund för årsavgiftens fastställande och erläggande 
om samtliga medlemmar är eniga härom. ”. För att förbundsmötet 2020-10-02 ska kunna fatta 
beslut om den nya finansieringsmodellen som föreslås ovan måste samtliga medlemmar 
sålunda innan förbundsmötet ha godkänt styrelsens förslag till beslut.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 95,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 10 augusti 2020,
Kommunförbundet Skåne, Ändrad finansieringsmodell för medlemsavgiften till Skånes 
Kommuner, den 14 maj 2020,
Kommunförbundet Skåne, Förteckning över samverkansavtal och överenskommelser 
ingående i ny medlemsavgift, bilaga 1
Kommunförbundet Skåne, Totalram medlemsavgift Skånes kommuner, bilaga 2
Kommunförbundet Skåne, protokoll 25 juni 2020, § 25.
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Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att godkänna förslag till ändrad finansieringsmodell baserad på antalet invånare i de skånska 
kommunerna,

att godkänna förslag om att ”Medlemsavgift till Skånes Kommuner” från och med 2021 
inkluderar både nuvarande medlemsavgift och samverkansavtal och överenskommelser enligt 
bilaga 1,

att godkänna förslag till ram för medlemsavgiftens storlek 2021-2023.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/442
§ 156
Avtalsförslag avseende arrende på del av Höganäs 37:38 med 
Scandstick Fastighet AB, Tornlyckan
Sammanfattning av ärendet  
ScandStic AB, 556288-6985, säljer och producerar självhäftande material till etikettindustrin. 
För att underlätta deras transporter in och ut från fabriken har Höganäs kommun, 212000-
1165 därför upplåtit ett utrymme om cirka 850 kvadratmeter till Scandstick Fastigheter AB, 
559220-2442, som förvaltar ScandStick ABs fastigheter.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 37,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 6 augusti 2020,
Avtalsförslag avseende arrende på del av Höganäs 37:38 mellan Höganäs kommun, 212000-
1165 och Scandstick Fastighet AB, 556920-2442.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna avtalsförslag mellan Höganäs kommun, 212000-1165 och Scandstick Fastighet 
AB, 556920-2442,

att bemyndiga kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att skriva under avtalet.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen

Page 25 of 31



PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN

2020-09-08

SIGNATUR

 

KS/2020/443
§ 157
Avtalsförslag avseende exploateringsavtal
Sammanfattning av ärendet  
ScandStic AB, 556288-6985, säljer och producerar självhäftande material till etikettindustrin. 
Dess fastighetsbolag, Scandstic Fastigheter AB, 556920-2442, vars uppgift det är att äga och 
förvalta bolagets fastigheter, äger och avser att exploatera fastigheterna Pålstorp 1 och 
Pålstorp 7. Höganäs kommun, 212000-1165 äger fastigheterna Höganäs 37:8, 37:38 och 
Lerberget 49:707. Tillsammans har parterna utarbetat och tagit fram en detaljplan för området. 
Exploateringsavtalet reglerar åtaganden och rättsförhållandet parterna emellan.
 
Beslutsunderlag
Planutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 38,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 7 augusti 2020,
Avtalsförslag mellan Höganäs kommun, 212000-1165 och Scandstick Fastighet AB, 556920-
2442.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer planutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna avtalsförslag mellan Höganäs kommun, 212000-1165 och Scandstic Fastighet 
AB, 556920-2442,

att bemyndiga kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att skriva under avtalet.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2020/445
§ 158
Borgensram för Höganäs Energi AB
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 12 december 2012, § 142, om att fastställa den totala 
borgensramen för Höganäs Energi AB till 200 mnkr. Däremot är beslutet om borgensram inte 
formulerat som en proprieborgen där kommunen, såsom för egen skuld, borgar för Höganäs 
Energi AB:s upplåning mot borgen. En förutsättning för att få fortsätta låna mot borgen hos 
Kommuninvest är att Höganäs kommun, såsom för egen skuld, går i borgen för Höganäs 
Energi AB:s låneförpliktelser.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 98,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse den 11 augusti 2020.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att såsom för egen skuld ingå borgen för Höganäs Energi AB:s låneförpliktelser upp till ett 
totalt högsta lånebelopp om 200 mnkr, jämte därpå löpande ränta och kostnader.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige

Page 27 of 31



PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN

2020-09-08

SIGNATUR

 

KS/2015/852
§ 159
Ändring av kommunstyrelsens behörighetsbeslut samt 
firmatecknare
Sammanfattning av ärendet  
Personalomsättning och organisationsförändringar ger anledning till ändring av 
kommunstyrelsens behörighetsbeslut. Ändringarna är markerade med asterisk.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 25 augusti 2020, § 99.
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att bemyndiga ekonomichef Maria Bylund, redovisningsansvariga Sandra Flodmark, controller 
Catrin Ragnvid, budgetcontroller Eva Bernhold, controller Jeanette Liljenberg, 
redovisningsekonom Lucie Cesar, ekonomiassistent Marianne Strandqvist och controller 
Djana Jahic att två i förening underteckna Höganäs kommuns bankkonton,

att bemyndiga ekonomichef Maria Bylund, redovisningsansvariga Sandra Flodmark, 
budgetcontroller Eva Bernhold eller controller Djana Jahic att två i förening teckna avtal på 
internetbanken.

Beslutet ska skickas till 
Kommunledningskontoret (ekonomiavdelningen)
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PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN

2020-09-08

SIGNATUR

 

KS/2020/65
§ 160
Redovisning av beslut fattade i kommunstyrelsens utskott 2020
Sammanfattning av ärendet  
Beslut fattade i kommunstyrelsens utskott:
Arbetsutskottet den 16 juni 2020
§ 85 Upphandling av kyl- och värmepumpsservice

Planutskottet den 16 juni 2020
§ 33 Detaljplan för Mölle 13:1, Mamsellens hus

Planutskottet den 25 augusti 2020
§ 35 Godkännande av remissvar på Tågstrategi Region Skåne

Miljöutskottet den 26 augusti 2020
§ 11 Revidering av miljöprogrammet

Näringslivsutskottet den 14 maj och den 27 augusti 2020
§ 2 Näringslivsutskottets informationsärende
§ 3 Näringslivsutskottets informationsärende
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer sitt eget förslag under proposition och finner att 
kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga redovisningarna till handlingarna.
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KOMMUNSTYRELSEN

2020-09-08

SIGNATUR

 

§ 161
Anmälningar för kännedom
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga följande anmälningar till handlingarna:

Anmälningar
 KS/2020/168-8  Protokoll Höganäs Energi 2020-06-10
 KS/2020/168-7  Protokoll Höganäs Energi 2020-06-10
 KS/2020/32-5  Protokoll HOAB 2020-06-18
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KOMMUNSTYRELSEN

2020-09-08

SIGNATUR

 

§ 162
Redovisning av delegeringsbeslut
 
Beslutsgång 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner 
att kommunstyrelsen bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga följande delegeringsbeslut till handlingarna:

Delegeringsbeslut
 KS/2020/412-2  Beslut på delegation Överföring av budget tillgänglighetssamordnare
 KS/2020/412-1  Beslut på delegation volontärscentrum
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